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Kurul toplantısında sorulan sorulara ilişkin olarak yapılan açıklamadır. 

Soru: Bir tarih belli değil mi daha sermaye artırımı ile ilgili? 

Cevap: Bu süreç olarak 3-4 ay süren bir süreç. Sonuçta SPK’ya bir izahname ile başvuruluyor. 1 ay 

içerisinde. Sonrasında da SPK’nın onayladığı izahname ile ödemeler yapılacak. Bu sermaye artışı, kayıtlı 

tavanda olduğumuz için Yönetim Kurulu Kararı ile oluyor ama yine Sermaye Piyasası prosedürleri aynen 

yeni sermaye artışı gibi devam ediyor. 

Soru: Bedelli yapıyoruz da bedelsiz dağıtacak mıyız? Çünkü gayrimenkullerimizin değerleri arttı.  

Cevap: Gayrimenkul değerleme fonları artık bu şekilde bedelsize konu edilemiyor kanun gereği.  

SPK’nın ilke kararı var. Dolayısıyla mümkün değil. Uzun süredir yapılamıyor zaten.  

 


